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Protokoll for årsmøte i Norges Pole & Aerial Forbund

Årsmøtet avholdes søndag 18. juni kl 19:00 på Google Meet:

Under følger saksliste for årsmøtet:

1. Godkjenne de stemmeberettigede 9 kan stemme. Godkjent.
2. Godkjenne innkallingen: Godkjent
3. Godkjenne sakslisten: Godkjent
4. Velge dirigent, referent, to medlemmer til å underskrive protokollen : godkjent
5. Behandle forbundets årsberetning: godkjent
6. Behandle forslag og saker

6.1. Godkjenne oppdaterte vedtekter: Godkjent
6.2. Godkjenne oppdaterte organisasjonsplan: Godkjent

7. Fastsette medlemskontingent: Godkjent
8. Vedta forbundets budsjett: godkjent
9. Foreta følgende valg for 2023-24:

9.1. Styreleder: Diana Nodland (ikke på valg)
9.2. Nestleder: Maria Moe: Godkjent

Øvrige styremedlemmer (velges for 1 år):

9.3. Christine Børresen: Godkjent
9.4. Ingrid Krabbestig: Godkjent
9.5. Joy Michon: Godkjent

Varamedlemmer (velges for 1 år):

9.6. Ellen Sande: Godkjent
9.7. Elise Dahl-Hansen: Godkjent
9.8. Ina Langdalen: Godkjent
9.9. Marthe Tvervåg Aalerud: Godkjent
9.10. Trine Storhaug: Godkjent

Årsberetning 2022/2023

Styrets arbeid

• Styret i Norges Pole & Aerial Forbund har i 2022-23 hatt 11 styremøter jevnt fordelt
gjennom året.

• Arbeid: NM og VM planlegging og gjennomføring

• Gjennomført 2 workshops

• Opprettet studio medlemskap

• Ryddet og strukturert opp arbeidsoppgaver til hvert enkelt styremedlem

• Oppgradert nettsiden med ny plattform for bedre kundeopplevelse

• Endret navn og oppdatert forbundets logo

• Utnyttet regnskaps systemet vårt i større grad til arrangementer og medlemsoversikt via
Gnist
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Regnskap 2022
Inntekter Budsjett Faktisk

Medlemskontingent 53 000 45 116

Overskudd Workshop 0 (7 327)

Overskudd fra NM 2022 0 -18 424

Totalt 53 000 45 116

Budsjett 2022
-Prosjekter som bambusa sokker gikk i tap- lære av det
-Kostnader til landslaget ble høyere enn vi budsjettert

• Driftskostnader har vi klart under budsjett for vi har kun leie av lager og styreweb
• Ingen fysiske styremøter i 2022= sparte kostnader
• Bambussokker ble et tap dessverre på 900,-
• Kostnader til landslag er høyt, men det er kun fordi vi investerte i treningsdresser iht nye

regler. Dette er en utgift som vi så var nødvendig.
• Forsikring gikk ned pga antall medlemmer. Mulig pga paypal som vi gikk bort fra.
• Bank og kortbeløp er betydelig større fordi vi har måttet avskrive beløp grunnet paypal.

Men dette vil bli bedre i 2023 og med økt bruk av styreweb gir det automatiske betalinger
mindre manuelt og lettere betaling ved innmelding og påmelding til arrangementer

Kostnader Budsjett Faktisk

Driftskostnader 19 500 14 706

Markedsmateriell 0 900

Kostnader til Landslag 2022 8000 17 886,-

Styremøter og utlegg 0

Forsikring til medlemmer 25 000 16 597

Bank og kortgebyr 500 3 494

Totalt 53 000 53 583

Dette gir et resultat på - 8467
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Budsjett 2023

Inntekter 2023

Medlemskontingent 53 500

Overskudd Workshop 0

Overskudd NM 2023 (2 stk) 0

Totalt 53 500

inntekter:
• Vi er avhengige av å få flere medlemmer
• Workshop er vanskelig å få til. Her må vi tenke kreativt og nytt for inntekt her er helt

avgjørende
• NM har ikke gått i overskudd i det siste og det begynner å tære på. I 2023 har vi delt opp i

2 NM som vi håper ikke straffer oss økonomisk. Grunnet at vi vokser så lar det seg ikke
løse med å gjennomføre alt på en helg. NM 2024 må vi se på rimelige løsninger for
lokaler

Utgifter:

● Drift:
○ Leie lager koster oss: 1 278 i mnd,-
○ Styreweb: ca 5 800,- i året
○ Gjenbruk av pole, vi kan ikke kjøpe nye
○ En Silk må vi ha: 2600,-
○ Ny printer (kjøpt brukt veldig billig)
○ Forbundsjakker (ny logo, ingen i styret får de med seg ettersom vi ikke har råd til å miste

de)
○ Frivillig klær (sponset)

● Markedsmateriell: Nye roll up med ny logo
● Satt ned forsikring
● Bank og kortgebyr er økt igjen grunnet styreweb

Kostnader 2023

Driftskostnader 32 000

Markedsmateriell 1000

Landslag 0

Styremøter og utlegg 0

Forsikring til medlemmer 16 000

Bank og kortgebyr 500,-
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Gebyr betalingsformidling 4000,-

Totalt 53 500

Utgifter for 2023 kan bli høyere enn inntekt, men klarer vi økt medlemskap så kan det gå.
Målet er å bytte til rimeligere lager etter NM i september.

Forbundet kan ikke holde fysiske møter i 2023 med eks en middag

Det er dyrt å drive et forbund nå og NM blir dyrere. De siste årene har vi så vidt klart oss gjennom.
Forbundet har gått i +, som har reddet oss. Ettersom NM og Aerial Dreams har gått i minus de siste
årene.

I 2022 er første gang forbundet går i minus og NM med minus rekord.

Største inntektskilden vår er medlemmer.

Vi kan ikke tilby noe ekstra og det begynner å bli frustrerende.

Vi trenger sponsorer og deltakere på workshop samt billettinntekter for å kunne overleve i 2023.

-Håpet er at silks ville generere økt inntekt til styre- Budsjettet er satt til det samme som i 2022

-Vi kan ikke se at vi skal gå i pluss med to NM-derfor er budsjettet satt i 0

Vi trenger økonomisk hjelp – vi starter i minus.

Behandle innkommende forslag

Sak 1. Oppdatere vedtekter

● Endret navn på forbundet som ble avklart på årsmøte i 2022.
● Oppdatert prosedyre og frister for innkalling til årsmøte etter endringer i lovdata,

Eierseksjonsloven § 43
● Lagt til et studio medlemskap som medlemskaps form for å kunne gi et medlems

tilbud til studio i Norge
● Økt minsteantall for møter gjennom året fra 4 til 10 møter da mengden planlegging

og arbeid krever flere møter.
● Oppdatering av betalings- og innmeldings program. For å oppnå enklere prosedyre av

innmelding og betaling av medlemskap har vi gått vekk fra Paypal til å bruke styreweb
med automatisk registrering.

● Oppdatert etikk og moral om hva som forventes av våre medlemmer
● Aldersgrense på stemmerett og valgbarhet til styret økes fra 16 til 18 år grunnet

taushetsplikt.
● Medlem som skylder kontingent er endret fra 1 år til 30 dager før medlemmet blir

meldt ut fra forbundet, dette for å redusere merarbeid for styremedlemmer.

Sak 2. Oppdatere Organisasjonsplan

● Studio ansvarlig og medlemsansvarlig er slått sammen til en posisjon.
● Medlem og sponsor stillingen oppbemannes til 2 personer.
● Strukturert opp opplæringsplan for nye styremedlemmer

Kontingent: Vi høyner til 375kr fra 1 januar 2024
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Godkjenninger
Vedtekter: Godkjent
Organisasjonsplan: Godkjent
Medlemskontingenten øker til 375 fra januar 2024: Godkjent

Valg av styret

9.11. Styreleder: Diana Nodland (ikke på valg)
9.12. Nestleder: Maria Moe: Godkjent

Øvrige styremedlemmer (velges for 1 år):

9.13. Christine Børresen: Godkjent
9.14. Ingrid Krabbestig: Godkjent
9.15. Joy Michon: Godkjent

Varamedlemmer (velges for 1 år):

9.16. Ellen Sande: Godkjent
9.17. Elise Dahl-Hansen: Godkjent
9.18. Ina Langdalen: Godkjent
9.19. Marthe Tvervåg Aalerud: Godkjent
9.20. Trine Storhaug: Godkjent

-----------------------------------------
Ina Langdalen

------------------------------------------
Ingrid Krabbestig
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